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ČESKO: Zprávami o víře Covidově jsem se již před časem přestal zabývat, neb z mého pohledu je to
naprostá ztráta času – další nástroj globálního řízení, jenž se každý v rámci svých možností snaží
maximálně využít k dosažení svých cílů a k poškození konkurence. Mimochodem je to taky skvělý
komerční produkt. Nicméně globální určující procesy běží jinde.

Přesto mě pobavila zpráva, jež mi přišla na mail. Jednalo se odkaz (viz. výše) na vyjádření našeho
odborníka epidemiologa Petra Smejkala, člena mezioborové skupiny pro epidemické situace
(MeSES). Ve svém vyjádření straší další vlnou pandemie – tentokráte vlnou pandemie
neočkovaných…(dá se vyložiti všelijak).

Dle jeho slov pandemie hrozí i přesto, že v ČR má cca 5 milionů lidí ukončené očkování a přibližně
stejné množství čeká na druhou dávku…ergo máme 10 milionů očkovaných – dle pana odborníka
Smejkala a i přesto očekáváme pandemii neočkovaných…tedy zřejmě mezi lidmi, kteří se očkovat
nenechali….

Tak kdo je tady vlastně blbec??

Buď si pan odborník cucá počty očkovaných z prstu, nebo jsme možná anektovali nějaký ze
sousedních států – když z 10 milionů lidí je 10 milionů očkovaných a přesto hrozí pandemie
neočkovaných, a nebo zde byla tak frenetická snaha propagovat pandemii a očkování zároveň, že
vznikl výpotek, jenž sám sebe vyvrací.

Pro připomenutí – chřipková sezóna (dokud se ji tak říkalo) představovala několik set tisíc
nemocných i s příslušnou smrtností. Dnes máme 10 mil. z 10 mil. očkovaných a přesto podle pana
odborníka hrozí pandemie neočkovaných – možná myšleno pandemie lidí neochotných se nechat
píchnout.

Pandemie představuje politicky korektní (globálně korektní) stav, jenž musí být živen a udržován
aktuální, i kdybychom měli 13 milionů očkovaných z 10 milionů obyvatel.

Pár úvah závěrem:

Neočkovaný člověk je nebezpečný pro očkovaného? Pokud ano, k čemu pak očkování bylo? Pokud ne,
jedná se zřejmě o politický cíl (víme, že nejen politický) a garnitury států dále působí ekonomické
harakiri + ničí zdraví svým občanům experimentálními koktejly biologicky aktivních látek zvaných
vakcína.

Před nedávnem mě napadlo, jestli ty vakcíny proti covidu nejsou třeba všechny ty koktejly proti
chřipce a proti klíšťové encefalitidě a všechny takové ty ,,vakcíny” na které běžela reklama v televizi,
ale nikdo je moc nechtěl. Teoreticky by jen stačilo vyrobit nové štítky a krabičky…

Často vídám názor, že vakcíny způsobí hromadná úmrtí do pár let – nemám iluze o jejich
bezpečnosti, nicméně nemyslím, že to bude tak radikální, jelikož by vznikla velice nebezpečná
situace i pro ty, v jejichž zájmu to bylo. Spíše se bude jednat o náhodné vypuknutí všech možných
zhoubných chorob v delším časovém horizontu, problémy s neplodností a kdoví jak se to projeví na
budoucích potomcích těch, kteří se očkovat nechali.
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Nebyl by zřejmě, pro určité kruhy, strategicky dobrý tah vyhubit kolektivní západ, když by země
očkované Sputnikem V zůstaly v původních počtech, za předpokladu, že Sputnik nesleduje koncepci
zlaté miliardy.

Nebudu to zbytečně protahovat, závěrem bych si dovolil jeden bonmot jednoho osobitého pana
docenta, jenž mi utkvěl.

,,Odborník ví hovno o všem, kdežto specialista ví všechno o hovně.”


